



K-BeauCareline® 

BIRD'S NEST Series

Memanjakan diri dengan penjagaan kulit mewah

K-BeauCareline® Bird's Nest Series dirumuskan daripada sarang burung yang terbaik. Ia menggunakan faktor pertumbuhan epidermis (EGF) dalam bidang perubatan dan cara pengekstrakan bahan-bahan aktif dalam produk penjagaan kulit dengan teknologi canggih bagi memperbaiki dan menyuburkan kulit anda dari dalaman hingga luaran. Nikmatilah penjagaan kulit wajah yang terunggul dengan khasiat sarang burung!

- Memulihkan kulit
- Mengurangkan garis-garis halus
- Anti-penuaan
- Meningkatkan keanjalan kulit
- Menyuburkan dan menghidratkan kulit



Rahsia penjagaan kulit yang sempurna

Protein

Asid Amino

Unsur mineral

Fiber

Mikronutrien

Faktor Pertumbuhan Epidermis

Vitamin

Sejak dulu hingga kini, sarang burung dikenali sebagai bahan penjagaan kulit wajah yang amat berharga kerana ekstrak sarang burung mengandungi protein aktif berkualiti tinggi, pelbagai jenis asid amino, kolagen, fiber, mikronutrien dan vitamin, di mana 19 jenis mineral disahkan kaya dengan bahan antioksidan dan faktor pertumbuhan epidermis. Keunikan sarang burung yang kaya dengan protein larut dalam air dan EGF menggalakkan pembahagian sel, pertumbuhan semula dan pembinaan semula tisu, ia mempercepatkan proses pemulihan kulit yang rosak serta melambatkan penuaan sel-sel kulit agar kulit menjadi lebih licin dan anjal.

Kandungan nutrisi dalam sarang burung memiliki nisbah yang terbaik bagi memenuhi keperluan nutrisi sel kulit manusia. **K-BeauCareline® Bird's Nest Series** boleh memberi kelembapan dan nutrisi secara terus pada sel kulit, meningkatkan keaktifan sel dan mekanisme regenerasi kulit serta memperbaiki kondisi keseluruhan kulit.

PEMBERSIHAN



DEEP PURIFYING CLEANSING GEL 130ml

Menyingkir kekotoran & menyegarkan kulit

Fungsi:

Pembersih lembut ini membersihkan serta menanggalkan solekan di samping menenangkan dan menghidratkan kulit secara efektif agar kulit wajah terasa segar dan lembut. Penambahan ramuan ekstrak sarang burung boleh meningkatkan tenaga dan memperbaiki kulit dengan berkesan.

Cara Penggunaan:

Sapukan pada muka secara sekata dan urut perlahan-lahan dengan jari sehingga gel bergabung dengan solekan dan kotoran lain, bilas dengan air sampai bersih.



PELEMBAPAN



ULTRA-ESSENCE MOISTURIZING GEL 50ml

Penghidratan, vitaliti & keanjalan untuk kulit

Fungsi:

Pelembap ringan, bebas minyak yang dirumuskan dengan Sodium Hyaluronate ini boleh meresap ke dalam kulit dengan pantas untuk mengembalikan kelembapan. Ia mengandungi ramuan aktif marin dan ekstrak sarang burung bagi membekalkan penghidratan intensif, mengurangkan penampilan garis halus serta bantu memperbaiki kulit kering dan kusam. Ia juga memiliki manfaat antioksidan dan anti-penuaan agar kulit terasa segar, anjal dan lembap.

Cara Penggunaan:

Guna pada pagi dan malam selepas Revitalizing Anti-aging Serum. Sapukan pada muka dan tepuk-tepuk sehingga diserap sepenuhnya.



PENGETONAN



CLARIFYING TONING LOTION 130ml

Menggiatkan semula & menenangkan kulit

Fungsi:

Diperkaya dengan aneka ekstrak tumbuhan, unsur mineral dan mikronutrien bagi meningkatkan kelembapan dan mengaktifkan sel kulit agar kulit terasa segar. Penambahan ramuan sarang burung yang amat bernilai dalam penjagaan kulit boleh memberikan nutrisi bagi mencerahkan tona kulit agar wajah kelihatan lebih berseri.

Cara Penggunaan:

Selepas bersihkan muka pada pagi dan malam, lembapkan kapas dengan penyegar dan sapukan pada kulit wajah dengan gerakan ke luar.



PERLINDUNGAN



MULTI UV PROTECTION SUNSCREEN – SPF 50 50ml

Melembapkan, melembutkan & melindungi kulit daripada sinaran UV

Fungsi:

Pelindung UV serbaguna ini mengandungi ramuan berkhasiat untuk menghidratkan dan menutup pori-pori dan garis halus, sementara menawarkan perlindungan berkesan terhadap sinaran UVA dan UVB bagi bantu menghalang pembentukan melanin. Ekstrak sarang burung memberi tenaga kepada kulit agar kelihatan gebu dan licin.

Cara Penggunaan:

Guna pada waktu pagi selepas Ultra-Essence Moisturizing Gel. Sapukan beberapa titik pada muka, kemudian bermula dari bahagian tengah, ratakan secara perlahan dengan gerakan ke luar.



VITALITI



REVITALIZING ANTI-AGING SERUM 50ml

Meningkatkan reproduksi sel kulit, memulih & menyihatkan

Fungsi:

Dirumuskan dengan Ekstrak Corallina Officinalis yang boleh memulih dan mengekalkan kelembapan bagi menyelerahkan kulit yang kelihatan lembap berseri, manakala Ekstrak Sarang Burung Swiftlet menyuburkan dan mengembalikan kemudaan kulit dengan bantu membina dan menjana semula tisu-tisu kulit.

Cara Penggunaan:

Guna pada pagi dan malam selepas Clarifying Toning Lotion. Sapukan pada muka dan tepuk-tepuk sehingga diserap sepenuhnya.



Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :



Diedarkan Khusus oleh :

K-LINK International Sdn Bhd (496046-H) (A.J.L 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

e-mail : info@k-link.com

